
 

                                                               ZÁPISNICA  

z dvanásteho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nededzi konaného dňa 

21.10.2024 o 18:00 hod. v zasadacej miestnosti obecného úradu v Nededzi. 

 

Celkový počet poslancov: 7 

Prítomní poslanci: 5  Ing. Miloš Janek Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. Zuzana 

Vajdová, Tibor Hreus 

Ospravedlnení poslanci: 2   Ing. Vladimír Zajac,  JUDr. Marián Cesnek 

Neospravedlnení poslanci: 0  

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Kontrola uznesení 

3. Informácie 

4. Zmluva o uzavretí budúcej kúpnej zmluvy medzi Mobis Slovakia s. r. o. a Obcou Nededza 

5. Schválenie žiadosti o poskytnutí príspevku „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia 

športovej infraštruktúry na základe výzvy č. 2024/001“ – Fond  

na podporu športu 

6. Dohoda o výške náhrady za obmedzenie vlastníckych práv pri výstavbe „Inovácia vedenia 

V404 Varín – št. hranica SR/ČR“ 

7. Rôzne   

8. Uznesenia 

9. Záver 

 

 

1. Otvorenie:  
 
Dvanáste zasadnutie Obecného zastupiteľstva vo volebnom období rokov 2022 - 2026  otvoril a 
viedol starosta obce PhDr. Peter Vajda, ktorý privítal prítomných a skonštatoval, že na zasadnutí 
sú prítomní piati poslanci a obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Následne predložil na 
schválenie program rokovania. Program obecného zastupiteľstva bol bez výhrad. 
 
Počet všetkých poslancov: 7 
Počet prítomných poslancov: 5 
Výsledky hlasovania: 
Za: 5  Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová, Tibor 
Hreus 
Proti: 0  
Zdržali sa: 0 
 
Za zapisovateľku určil starosta obce Zuzanu Škorvánkovú.  
Za overovateľov zápisnice boli schválení poslanci Mgr. Darina Janušová, Mgr. Zuzana Vajdová. 



Počet všetkých poslancov: 7 
Počet prítomných poslancov: 5 
Výsledky hlasovania: 
Za: 5  Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová, Tibor 
Hreus 
Proti: 0  
Zdržali sa: 0 
 

 

2) Kontrola uznesení: 
 
Nebolo prijaté opatrenie, ktoré by požadovalo ďalšiu kontrolu. 

 

 

3) Informácie: 
 
Starosta obce informoval o uskutočnení orezu lipy pri kríži na ulici Poľná dňa 14.10.2024 na zá-
klade odborného stanoviska k posúdeniu zdravotného stavu dreviny, ktoré vydala Správa Národ-
ného parku Malá Fatra so sídlom vo Varíne,  orez bol uskutočnený arboristom Ing. Martinom Mo-
ravčíkom. Ďalej informoval, že bude vyplácaný sociálny príspevok pre dôchodcov od 70 rokov 
a viacdetným matkám v termíne október – november celkovo vo výške 6.830,- Eur. Starosta infor-
moval aj o spustení fotovoltických panelov na Materskej škole a využívaní elektrickej energie 
z tohto zdroja. Taktiež podal informáciu o dokončovacích prácach na výstavbe mosta lokalita Stav 
II. etapa na Rybníku. Ďalej starosta informoval o rekonštrukčných a udržiavacích prácach v oddy-
chovej zóne na hornom konci pri studni cestou Oblastnej organizácie cestovného ruchu Malá Fatra 
a uskutočnení kosenia na cintoríne pred dušičkami, ktoré sa uskutočnilo v 42. týždni. Starosta in-
formoval o uskutočnení opravy schodov pri vstupe do Materskej školy a informoval aj o zabezpe-
čení akcie „Úcta k starším“ uskutočnenej dňa 10.10.2024. V programe vystúpili na heligónkach 
Diana Čapliarová a Janka Škorvánková a skupina Kotrčanci z Kotrčinej Lúčky. Tiež bolo zabezpe-
čené občerstvenie. 

 
Prítomní poslanci vzali prednesené informácie na vedomie. 
 
Počet všetkých poslancov: 7 
Počet prítomných poslancov: 5 
Výsledky hlasovania: 
Za: 5  Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová, Tibor 
Hreus 
Proti: 0  
Zdržali sa: 0 

 

4) Zmluva o uzavretí budúcej kúpnej zmluvy medzi Mobisom Slovakia s. r. o. a Obcou Nede-
dza 
Starosta informoval o uzavretí budúcej kúpnej zmluvy medzi Mobis Slovakia s. r. o. a Obcou Nede-
dza v k. ú. Gbeľany, tak, ako to prejednávali na komisií, kde obec Nededza bude odkupovať časť 
pozemku, v ktorom je uložená nededzská kanalizácia a voda, dokopy cca 1000 m² v cene 42 €/ 1 
m² podľa znaleckého posudku. Nakoľko boli poslanci už pred obecným zastupiteľstvom informo-
vaní o tejto zmluve, pristúpili k hlasovaniu. 

 

 

 



Obecné zastupiteľstvo schválilo Zmluvu o uzavretí budúcej kúpnej zmluvy medzi Mobis Slovakia s. 
r. o., MOBIS ulica 1, 013 02  Gbeľany a Obcou Nededza, Hlavná 1/1, 013 02  Nededza vo veci od-
predaja časti parciel C KN číslo 849/11 a C KN číslo 851/101 v k. ú. Gbeľany. 

 
Počet všetkých poslancov: 7 
Počet prítomných poslancov: 5 
Výsledky hlasovania: 
Za: 5  Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová, Tibor 
Hreus 
Proti: 0  
Zdržali sa: 0 
 

 

5) Schválenie žiadosti o poskytnutí príspevku „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia 
športovej infraštruktúry na základe výzvy č. 2024/001“ – Fond  
na podporu športu 

 

Starosta informoval o možnosti poskytnutia príspevku na „Výstavbu, rekonštrukciu a modernizáciu 
športovej infraštruktúry na základe výzvy č. 2024/001 – Fond na podporu športu. V minulosti sme 
už takúto žiadosť zasielali, pričom sme neboli úspešný. Teraz je možnosť žiadať až 150.000,00 € 
s najmenej 10% spolufinancovaním. Začali sme robiť práce - oplotenie a chodník k tribúne, ktoré 
sa začali až po vyhlásení výzvy, toto sme tiež mali schválené aj v rozpočte na tento rok, takže ro-
bilo by sa to aj bez výzvy. Ak by sme boli tentokrát úspešný, robila by sa aj úprava celého vnútra 
objektu šatní aj so solárnym vyhrievaním teplej vody, výmenou starých tzv. gamatiek atď.  

Obecné zastupiteľstvo schválilo: 

- Predloženie žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci programu ,,Výstavba, rekonštrukcia a mo-
dernizácia športovej infraštruktúry v obciach do 3000 obyvateľov“ na základe výzvy č. 2024/001 
Fondu na podporu športu na projekt Stavebné úpravy športovej infraštruktúry v obci Nededza 

- Zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia finančných prostriedkov 
z Fondu na podporu športu. 

- Zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške mi-
nimálne 10% z celkovej sumy oprávnených výdavkov projektu 62 982,48 EUR. 

- Zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov projektu z rozpočtu Obce Ne-
dedza. 

 

Počet všetkých poslancov: 7 
Počet prítomných poslancov: 5 
Výsledky hlasovania: 
Za: 5  Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová, Tibor 
Hreus 
Proti: 0  
Zdržali sa:  0 

 

6) Dohoda o výške náhrady za obmedzenie vlastníckych práv pri výstavbe „Inovácia vede-
nia V404 Varín – št. hranica SR/ČR“ 
 
Starosta informoval o inovácií vedenia V404 Varín – št. hranica SR/ČR, kde bude obec Nededza 
na základe dohody odškodnená. Nakoľko boli poslanci oboznámení s dohodou vopred, pristúpili k 
hlasovaniu. 



Prítomní poslanci schválili: 

Dohodou o výške a spôsobe poskytnutia náhrady za obmedzenie vlastníckych práv vzniknutých pri 
výstavbe „Inovácia vedenia V404 Varín – št. hranica SR/ČR“ medzi prevádzkovateľom prenosovej 
sústavy Slovenská elektrizačná prenosová sústava, a.s., Mlynské Nivy 59/A, Bratislava a obcou 
Nededza na parcelách C KN 529/4 vo výmere 53 m, 529/5 o výmere 28 m a 529/5 o výmere 177 
m v k. ú. Nededza v celkovej sume 202,47 €. 

 

Počet všetkých poslancov: 7 
Počet prítomných poslancov: 5 
Výsledky hlasovania: 
Za: 5  Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová, Tibor 
Hreus 
Proti: 0  
Zdržali sa: 0 

 

7) Rôzne 
 
V rámci diskusie v bode „Rôzne“ bola predložená žiadosť o dotáciu od Futbalovej akadémie UNI-
TED Nededza – Kotrčiná Lúčka – Gbeľany a tiež žiadosť o dotáciu Obecného športového klubu 
Nededza. Slova sa ujal pán Miček – prezident akadémie, rozprával o fungovaní klubu FA UNITED. 
Táto futbalová akadémia má 10 kategórii, v lete robili už po druhýkrát futbalový kemp, zo zväzu do-
stali dotáciu 1500 eur, aj keď náklady stále stúpajú, snažili sa rozpočet prispôsobiť. S poslancami 
sa dohodli, že si tento rok nechávajú na prehodnotenie ohľadom ďalšieho dotovania. Starosta tiež 
informoval o verejnom obstaraní pri nadstavbe obecného úradu a výstavbe námestia, čo bude 
obec stáť cca 1,5 milióna €, takže najbližšie 2 roky bude obec obmedzená aj vo finančnom fungo-
vaní. Bolo spomenuté, že v Gbeľanoch majú 31 hráčov, v Kotrčinej Lúčke 36 hráčov a v Nededzi 
majú 14 hráčov. Od každej obce pýtajú dotáciu 14.000,- €, kde najvyššia dotácia na hráča vychá-
dza v našej obci - 1.000,- €. Mesačný poplatok od domácich vyberajú po 15,- €  a od „cezpo-
ľných“ 20 €. Tibor Hreus apeloval na výšku dotácie na 1 dieťa, nevidí v tom efekt, smeroval aj k 
tomu, že do budúcnosti je potrebné prehodnotiť fungovanie - zvýšiť poplatok za dieťa a dotáciu na 
dieťa od obce. Nie je spravodlivé, že dieťa, ktoré príde napríklad z Krásňan si zaplatí 20,- € me-
sačne a jeho obec nedotuje nič a deti z Nededze si platia mesačne 15,- € a k tomu obec poskytuje 
dotáciu, v tomto prípade 1000,- € na rok za dieťa. Taktiež spomenul, že by bolo dobré prehodnotiť 
pravidlá pri žiadosti o dotáciu, aby bola rovnaká miera dotovania na dieťa u nás a zároveň v ob-
ciach Gbeľany a Kotrčiná Lúčka. Taktiež starosta dodal, že určite je potrebné podporovať deti k 
športu, ale budúci rok si prehodnotia ďalší spôsob fungovania a dotovania tejto akadémie. Ná-
sledne poslanci jednomyseľne schválili dotáciu pre FA UNITED. 

 

Počet všetkých poslancov: 7 
Počet prítomných poslancov: 5 
Výsledky hlasovania: 
Za: 5  Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová, Tibor 
Hreus 
Proti: 0  
Zdržali sa: 0 

Nasledovala debata k žiadosti o dotáciu OŠK. Okrem jednej položky -  „rezerva“ v sume 500,- € 
pre futbalový oddiel boli ostatné položky žiadosti pre poslancov v poriadku, takže namiesto 
31.000,- € navrhli sumu 30.500,- € a ostatné oddiely boli bez pripomienky, čiže stolno-tenisový od-
diel 3.000,- € a 2.000,- € šachový oddiel. Nasledovalo hlasovanie. 

 



Počet všetkých poslancov: 7 
Počet prítomných poslancov: 5 
Výsledky hlasovania: 
Za: 4  Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Tibor Hreus 
Proti: 0  
Zdržali sa: 1  Mgr. Zuzana Vajdová 

                                                                                                         

Ďalej bola diskutovaná požiadavka na zakúpenie digitálneho katolíckeho spevníka do kostola Se-
dembolestnej Panny Márie v Nededzi v cene 2.762,40 €, kde obecné zastupiteľstvo súhlasí s mož-
nosťou umiestnenia digitálneho katolíckeho spevníka, ale finančné prostriedky nemá na to vyčle-
nené v rozpočte obce, čo obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie. 

 
Počet všetkých poslancov: 7 
Počet prítomných poslancov: 5 
Výsledky hlasovania: 
Za: 5  Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová, Tibor 
Hreus 
Proti: 0  
Zdržali sa: 0 

 

Starosta informoval o výstavbe skladových priestorov na parcele C KN č. 421/3 v k. ú. Nededza, 
kde pripravujeme žiadosť pre stavebné povolenie. Hala je potrebná pre uskladnenie strojov vo 
vlastníctve obce a pre ochranu majetku obce. Poslanci vzali informáciu na vedomie. 

 

Počet všetkých poslancov: 7 
Počet prítomných poslancov: 5 
Výsledky hlasovania: 
Za: 5  Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová, Tibor 
Hreus 
Proti: 0  
Zdržali sa: 0 
 

Starosta opätovne predložil do diskusie žiadosť rady rodičov pri ZŠ Gbeľany, kde sa poslanci skon-
štatovali, že obec prispieva iným spôsobom (napr. pri nástupe našich prvákov do prvého ročníka, 
na plavecký výcvik a na lyžiarsky výcvik) pre našich žiakov v škole v Gbeľanoch  a nemá v roz-
počte vyčlenené finančné prostriedky na dotovanie školského klubu detí v ZŠ Gbeľany. 

 

Počet všetkých poslancov: 7 
Počet prítomných poslancov: 5 
Výsledky hlasovania: 
Za: 5  Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová, Tibor 
Hreus 
Proti: 0  
Zdržali sa: 0 
 

8) Uznesenia 
 
Na zasadnutí obecného zastupiteľstva boli prijaté uznesenia č. 169/2022-2026 až 179/2022-2026. 
 

 



9) Záver 
 
Po ukončení rokovania poďakoval starosta obce prítomným za účasť o 20:00 hod. zasadnutie  
Obecného zastupiteľstva obce Nededza ukončil. 

 

 

V Nededzi dňa 29.10.2024 

 

 

Zapísala: Bc. Zuzana Škorvánková   …....................................... 

 

Overovatelia zápisnice:  

Mgr. Darina Janušová    …....................................... 

 

 

Mgr. Zuzana Vajdová     …....................................... 

 

 

Starosta obce: PhDr. Peter Vajda    …....................................... 


